
Agenda til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 10.01.2024 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen, Vivi Berthelsen, 
og Jan Ellemose 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Tommy + Mette + Henrik 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Økonomi 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 
 

 *Stadig 29 i restance, heraf 15 fra U19. PD 
snakker med TL om afvikling af restance. 
*TL ønsker at vide om kontingent skal 
hæves  til næste opkrævning – hæves med 
25,- 
*Der er drøftet om kontingent opsætning 
skal revideres. Dette skal tages op inden 
næste generalforsamling i sep. 
*Bogført frem til 20/11-2023. 
 

3  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  *Lavsæson, så der sker ikke så meget. Men 
også for koldt til at stå i vognen pt. 
*Har fået et nyt par ind som trækker et 
stort læs 

4 Årshjul 
 
 
 

   Punkter til agenda+endelig indkaldelse til 
årgangsmøde 23/1  
 
 

5 administrativ 
medarbejder  
 
 

   PD bruger ca. 25 timer om ugen + ad hoc 
opgaver. Skal der ansættes en adm. 
Medarbejder til aflastning, eller kan vi løse 
det på anden vis ?  
*Bla. Kuntbane projekt 
*Div. Små opgaver som skilt til Rema 1000 
skal bestilles via (tjek TL om NæstvedSkilte) 
(Vivi finder mål, TSC tjekker pris hos Skilte 
trylleriet ell. KE skilte) 
*TSC laver opgave liste som gennemgås på 
hvert møde 
*JE/VB – prøver at få et overblik over vores 
sponsorater incl. Personlige på 1.holdet. 
Hvilke eksisterende mangler skilte, disse 
skal sættes op. Herefter skal der søges nye 
sponsorater. Nye tilbydes reklame på 
bande/facebook/hjemmeside. 
Der skal laves set up. 
 

6 Nyt fra formanden 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 *Trelleborgfonden. 
*Kontakt med Maja fra kommunen, vedr. 
belægning af kunstbanen. 
*Steen begynder at søge fonde til ny 
kunstbane. 



NIF/HG – Leon, Peter Nielsen, Dinesen er 
stoppet. Mange nye frivillige har meldt ind 
at de vil hjælpe.  
Lars Daugaard, sponsor ansvarlig, har gjort 
et godt job. Så det ser fornuftigt ud. 
 

7 Evt. 
 
 

 
 

 
 

 *Signe og Christian skal klædes bedre på til 
nye spillere bla. Via rød/blå tråd. Evt. hvis 
man har nogle korr. Arrangementer ex. 
Fjordcup.  
*Signe og Christian bør inviteres med til 
næste best. Møde 
*EM kamp DK/England torsdag den 20/6 kl. 
18,00 om storskærmsarrangement + pølser 
ol. 
MH undersøger om leje af storskærm+ 
signal 
*Kunne vi være med i storklub, som 
samarbejdsklub – PD hører Christian om 
det er noget han vil undersøge 
*Trænermøde- Signe har planlagt for sine 
24/1, Christian også planlagt. PD deltager 
på disse 
 
 

8     Kommende bestyrelsesmøder: 
Onsdag den 14/2-24 
Onsdag den 13/3-24 
Onsdag den 17/4-24 
Onsdag den 15/5-24 
Onsdag den 19/6-24 
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   Næste møde onsdag den 14/2 kl. 18.30 
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